
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 23. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 850
Ministeren bedes redegøre for, hvordan udviklingen har været i, hvor mange
rejser offentligt ansatte sundhedspersoner har fået betalt af medicinalindustri-
en. Opgørelsen bedes opgjort for hver region og for hele landet samlet og vi-
se antallet af rejser årligt de seneste 10 år.
Spørgsmålet bedes besvaret forud for samråd BJ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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